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Selectieve afvalophaling  -  Kleine metalen en aluminiumverpakkingen (2)

Op 26 augustus 2020 (nr. 951) en op 2 oktober 2020 (nr. 20) stelde ik een schriftelijke 
vraag over de selectieve afvalophaling van kleine metalen en aluminiumverpakkingen. 
Een van mijn vragen was die naar de timing van de studie van de Interregionale 
Verpakkingscommissie (IVC) over het aandeel van verpakkingen in de aluminiumfractie. 
De minister gaf het volgende mee: “Tegen eind 2020 worden de conclusies verwacht van 
het onderdeel betreffende de metalen. De uitvoering van de studie heeft momenteel wel 
vertraging opgelopen als gevolg van de Corona-crisis.”

1. Wat zijn de belangrijkste conclusies uit de studie van IVC betreffende metalen?

2. Geeft deze studie zicht op hoeveel aluminium naar schatting in Vlaanderen met het 
restafval verloren gaat, dat eigenlijk gerecycleerd zou kunnen worden? Wat is de 
mogelijke opbrengst van het recycleren van deze aluminiumfracties?



ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME 

ANTWOORD
op vraag nr. 386 van 15 december 2020
van FREYA PERDAENS

1. De studie kon nog niet beëindigd worden, en zal in 2021 verder gezet worden. 
Aangezien de studie nog niet afgelopen is, zijn er momenteel ook nog geen conclusies 
voor het deel metalen beschikbaar. 

2. Er dient verduidelijkt te worden dat de studie de methodologie voor de 
gegevensverzameling inzake verpakkingsafval onderzoekt. De studie houdt geen 
effectieve metingen of analyses van afvalstromen in. 
Door toepassing van de nieuwe methodologie die via de studie zal bepaald worden, 
kunnen we een correctere theoretische berekening maken van het deel metalen 
verpakkingsafval dat al dan niet gerecycleerd wordt. Deze berekening maakt echter 
zelf niet het voorwerp van de studie uit.


